
Oświadczenie złożone przez senatorów  
Marka Konopkę i Wiesława Kiliana 

na 77. posiedzeniu Senatu 
w dniu 25 czerwca 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do minister infrastruktury i rozwoju Marii Wasiak 

Szanowna Pani Minister! 
Działając na wniosek gminy miejskiej Giżycko oraz mieszkańców tego regionu, zwracam się do Pani Mi-

nister z prośbą o podjęcie działań i pomoc w zakresie uzyskania zgody Polskich Kolei Państwowych PLK SA 

Centrum Realizacji Inwestycji na przebudowę przejścia dla pieszych w obrębie miasta Giżycko. 
Uzyskanie zgody PKP PLK SA wiąże się z powstrzymaniem realizacji decyzji Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego o nakazie rozbiórki wspomnianego przejścia. Uzgodnienie to jest również niezbędne w zakresie 

uzyskania pozwolenia na przebudowę przejścia. Szczegółowy zarys sytuacji przedstawiony jest w piśmie 

burmistrza Giżycka, które pozwolę sobie załączyć do niniejszego oświadczenia. 
Zamysł wspomnianego przedsięwzięcia i informacja o decyzji dotyczącej likwidacji przejścia pieszego 

przez tory kolejowe budzą ogromne niezadowolenie społeczne zarówno mieszkańców Giżycka, jak i tury-
stów. Likwidacja przejścia wiąże się między innymi z utrudnieniem dostępu do terenów turystycznych, a tym 

samym ograniczeniem rozwoju ważnej dla miasta dziedziny gospodarki. 
Zaangażowanie społeczeństwa na rzecz dalszej eksploatacji przejścia oraz fakt, że leży ono w linii bezpo-

średniego wejścia na plażę miejską, skutkowały podjęciem przez samorząd giżycki działań na rzecz zwięk-
szenia bezpieczeństwa na wspomnianym przejściu. 

Uprzejmie prosimy Panią Minister o analizę zaistniałej sytuacji oraz wsparcie działań samorządu giżyc-
kiego w tej sprawie. Mam nadzieję, że podzieli Pani nasz pogląd, zgodnie z którym zaangażowanie i deter-
minacja gminy miejskiej Giżycko w działaniach na rzecz poprawy bezpieczeństwa i komfortu życia miesz-
kańców regionu zasługują na uznanie i pomoc ze strony administracji. 

Z poważaniem 
Marek Konopka 
Wiesław Kilian 

 




